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Abstract (en)
2.1. To increase the performance of packaging machines for the production of hinge-lid packs, increasingly attempts are made to provide continuous
production cycles. To this effect, folding tabs, namely an inner tab (83), directed sideways in the direction of transport of blanks (20) and/or a collar
(21) connected in one piece to the blank are gradually folded, during transport, into the position suitable for the pack. For this purpose, lateral
stationary folding members, along which the blanks slide, are provided. 2.2. After the folding, this is stabilized by pressure rollers (81, 82; 86, 87).
<IMAGE>

Abstract (de)
2.1. Zur Erhöhung der Leistungsfähigkeit von Verpackungsmaschinen für die Herstellung von Klappschachteln (Hinge-Lid-Packungen) wird
zunehmend versucht, kontinuierliche Fertigungsabläufe zu schaffen. In diesem Sinne werden in Transportrichtung von Zuschnitten (20) seitwärts
gerichtete Faltlappen, nämlich ein Innenlappen (83) und/oder ein einstückig mit dem Zuschnitt verbundener Kragen (21) während des Tranports
nach und nach in die packungsgerechte Position gefaltet. Hierfür sind seitliche, feststehende Faltorgane vorgesehen, an denen die Zuschnitte
entlanggleiten. 2.2. Nach der Faltung wird diese stabilisiert durch Druckwalzen (81, 82; 86, 87). <IMAGE>
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